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Enquesta sobre Can Colet 
1.- Sap com está el tema de la "pujada" de Can Colet? 

2." Qué en sap de la Urbanització Can Borrell ? 

3." Creu que la Roca i Can Colet en concret, están 
preparats quant a equipaments per rebre una nova 
urbanització d'uns 266 habitatges ? 

Marcel Gutinell Bea Fernández 

1.- No, però fa molí temps que és 
necessari i és vergonyós que encara 
ara la pujada no estigui asfaltada. 

2.-Només sé que s'ha de fer a la 
pujada de Can Colet. És una altra de 
les moites urbanitzacions que s'estan 
fent i es faran. Això contribuirà a qué la 
Roca siguí només un pöble dormitori. 

3. -N0. Un pöble no pot arribar a 
absorvir tanta pob lado a aquesta 
velocitat. Si ho ajuntem al dèficit de tot 
tipus que el poblé arrossega des de 
temps enrera, será caòtic. 

Igual ara, l 'Ajuntament es dignará 
a construir una biblioteca, un centre 
cívic, un poliesportiu de veritat, una 
piscina, un pare per a jugar eis nens 

Llàstima que serem tants que 
tampoc no ho podrem aprofitar. 

Rosa M- Guerrero 

1 . - Jo sóc nova al barri, i em 
pensava queja s'asfaltarla, havia sentit 
rumora deis veíns, però em sembla 
que l'asfaltaran quan arreglin tot el 
tema de Can Borrell. 

2.- He sentit que es tracia de 
terrenys més grans que eis de Can 
Colet i que están situats en una zona 
bastant maca. 

3.- Jo creo que això pot ser molt bo 
per la Roca, el poblé ha de créixer. 
Urbanitzant aquests terrenys será la 
manera que construeixin coses que la 
Roca encara no té. Si hi ha més gent, 
hi ha més possibilitats que es facin 
més coses. 

Pere Fortuny 

1.- Sí, encara està molt endarrerit. 
Tot i que sents comentaris de veíns 
dient que ja hauria d'estar asfaltai, la 
veritat és que només hi ha planells 
exposats a l'Ajuntament. 

2." Sé que han d'urbanitzar tot el 
que ara són c a m p s amb cases 
unifamil iars i ens canviarà tot el 
paisatge natural que ara la Roca 
comenga a perdre. 

3.- No, penso que la Roca és un 
poblé i ens Testan canviant de tal 
manera que ens farà perdre l'ambient 
de poblé. No estem preparats pertants 
habitatges, falten botigues, com de 
roba, peixeteries, també un centre 
esportiu, biblioteca, un altre centre de 
salut amb més bona organització 
Tot això farà que la tranquil-litat que 
tenim ara no la tornem a aconseguir 
mai més. Per exemple, encara que 
s'hagin arreglat les tuberies de l'aigua, 
la gent torna a notar la manca de 
pressió. 

Jaume Valls 

1.- El que sé és que diuen que ho 
faran, però no ho arriben afer. L'asfaltat 
de la pujada és molt necessari; a més 
a més están tots eis cotxes destrossats. 

2." No en sé res. 
3." A ixò s 'ha de preguntar a 

l'Ajuntament, però en aquest moment, 
creo que no estem preparats, és 
necessari millorar moltes coses. Com 
per exemple el metge; hi vaig ara i s'ha 
de fer molta cua. Com no ho arreglin 
malament. 

1.- Només sé que si la gent de Can 
Colet hi posa pegues anirä tot més 
lent. Ho sé perqué aixó es va dir en un 
Pie de l 'Ajuntament. Si no fos per 
aqüestes queixes, la pujada ja estarla 
asfaltada. 

2." Em sembla que la gent de Can 
Colet no s'hi hauria de posar perqué 
Can Borrell és un pía parcial a part. 
Quan es va urbanitzar la part de darrera 
de Can Colet, eis veíns no van actuar 
i ara es queixen del pía de Can Borrell. 
Jo crec que millorará; era un barri 
pagés i ara passará a ser urbá. 

3." Peí que fa ais serveis, encara 
s'han de f e r . Pobles com Granollers, 
les Franqueses o Cardedeu no tenen 
terreny per edificar i aquí a la Roca no 
tenim res. Peí jovent ara no hi ha res al 
poblé. Crec que tot aixö será positiu. 
Trobo que les coses si es fan ben 
fetes, sempre són per millorar. 

Julio Fernández 

1.- Fa 25 o 30 anys que estic aquí 
i sempre ha estât igual de malament, 
sempre esperant que ho arreglin. Ara 
està en projecte, bé, això diuen, perqué 
mai han complert les dates de l'asfaltat. 

2." Més o menys, però no sé gaire 
bé com està el tema. 

3." I tant que sí , sí que està 
preparada. No sé perqué no ho deixen 
fer, però tots aquests terrenys són 
edificables, no sé de qui és la culpa 
que les coses no segueixin endavant. 
Sempre hi posen pegues, però això 
quedará molt bé, ja que porto tant de 
temps a Can Colet, m'agradaria que 
posessin botigues,... i una mica de tot. 

Odette Bernabel 
Rosa Blanco 
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